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Abstract (en)
The device has an X-ray optical lens system (11) made of metal material, and an X-ray detector (4) for detecting X-ray radiation, which is emitted
or transmitted by a specimen (2) radiated by an X-ray source (9). The X-ray optical lens system is arranged between the specimen and the X-ray
detector. The optical lens system is designed in such that the emitted and/or transmitted X-ray radiation is aligned and/or focused in parallel, where
the X-ray radiation is fluorescent radiation of the specimen excited by primary radiation.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Erfassung von Röntgenstrahlung, umfassend: mindestens eine Röntgenoptik (11); und mindestens einen
Röntgendetektor (4) zum Erfassen der Röntgenstrahlung (3a;3b;3c), die von einer durch eine Primärstrahlung (9) bestrahlten Probe (2) emittiert
wird, wobei die Röntgenoptik (11) zwischen der Probe (2) und dem Röntgendetektor (4) angeordnet und derart ausgebildet ist, dass die emittierte
Röntgenstrahlung (3a;3b;3c) parallel ausgerichtet und/oder fokussiert wird.
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